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33 Víctor Naudi intervé en una sessió del Consell General. 

E l conseller general d’SDP, 
Víctor Naudi, vol tenir més 
informació sobre el recent 
inaugurat pas elevat de la 

CG1 construït just davant de l’Estadi 
Comunal d’Andorra la Vella. Per ai-
xò, el passat 14 de novembre, va en-

viar una bateria de cinc preguntes al 
Govern perquè expliquin els detalls 
de la construcció de l’obra i del seu 
futur manteniment. 

Tot i que el dia de la inauguració 
ja es va anunciar el cost final de la in-
fraestructura, de fins a 490.000 eu-
ros, i posteriorment des de L’A van 
demanar explicacions a l’Executiu 

perquè l’obra havia representat una 
desviació pressupostària del 145% 
–290.000 euros més del previst–, 
Naudi torna a preguntar sobre l’im-
port real dels treballs de construc-
ció del pas elevat. De tota manera, 
el parlamentari també s’interessa 
pels treballs de manteniment que 
caldrà efectuar a l’obra. Pel que fa a 
aquest aspecte, demana quina ins-
titució se’n farà càrrec i si s’ha esta-
blert algun conveni amb el Comú 
d’Andorra la Vella. A més, Naudi for-
mula una última pregunta sobre els 
protocols en matèria de seguretat 
per al pas elevat. 

INCONGRUÈNCIES / Des de la formació 
progressista consideren que la cons-
trucció de la infraestructura «acu-
mula un nombre important de des-
propòsits i incoherències del Minis-
teri d’Ordenament Territorial» i és 
per aquest motiu que demanen al 
Govern que informi per escrit de to-
tes aquestes qüestions. 

De tota manera, cal recordar que 
el ministre competent, Jordi Torres, 
en la sessió de control celebrada el 
passat 8 de novembre al Consell Ge-
neral ja va respondre la pregunta 
dels liberals i va explicar que «la pro-
posta sobre la carretera era genèri-
ca, un pas elevat pelat, simple, exe-
cutat a través d’elements prefabri-
cats no gaire macos, mentre que la 
reflexió definitiva va incloure algu-
nes millores d’accessibilitat com els 
ascensors i una millora estètica per 
incloure’l al paisatge urbà». H

PREGUNTES AL GOVERN

SDP demana pel manteniment 
del nou pas elevat de la CG1
Naudi vol saber quins treballs s’hauran de fer i a càrrec de quina institució aniran
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El PS va assegurar que seguirà treba-
llant en les lleis declarades urgents 
malgrat considerar que d’aquesta ma-
nera DA està intentant evitar «un de-
bat ampli» sobre determinades qües-
tions. Així va expressar-ho el presi-
dent de la formació, Pere López, el 
passat dissabte en la roda de premsa 
posterior a la celebració del comitè di-
rectiu del partit socialdemòcrata. 

López va argumentar que treballa-
ran els textos «pels ciutadans i pel pa-
ís» encara que no comparteixin la de-
cisió dels demòcrates. Ara bé, va dei-
xar clar que, si es considera oportú, 
no hi haurà «límits» per obrir el debat 
tant en el programa electoral com en 
la nova legislatura. De fet, ja va avan-
çar que succeirà amb molts dels pro-
jectes perquè no es podran treballar 
de la forma «més convenient». Pel que 
fa a la demanda de DA, va apuntar que 
«posa de manifest la seva incapacitat 
per tirar endavant una sèrie de refor-
mes anunciades des de fa temps pe-
rò que encara no han vist la llum». H

El PS insisteix 
que DA evita «un 
debat ampli» en 
les lleis urgents
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